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Debatten om en forlængelse af Hillerød motorvejen fra Allerød til Helsinge har været oppe mange 
gange. her er trafikken så stor at en motorvej ville gøre det lettere og hurtigere at komme frem på 
motorvejen, hvilket dog ikke ville øge fremkommeligheden mod f.eks. Frederiksværk og 
Hundested, her vil det gøre større miljø skade, skabe flere ulykker og sinke trafikken, vejen fra 
Hillerød er slet ikke til flere biler. 
For alle vil det være bedre at fjerne de dobbeltsporede stykker på motortrafikvejen, i stedet skulle 
der være korte stykker i højre side af vejen således at langsomkørende køretøjer kunne komme ind 
til siden hvis de i øvrigt var til gene for trafikken.  
Som det er i dag er det de mange indfletninger af overhalende biler, der med alt for høj hastighed, 
over 90 km. i timen, overhaler i overhalingsbanen og ikke uden store gener og forsinkelser, kan 
komme ind i køen igen. I myldretiden morgen og eftermiddag er køerne ved indfletningerne meget 
lange og hastigheden presset ned til 20,30 km. i timen, med mange stop. Ved en sådan trafik tæthed 
hvor bilerne kører kofanger mod kofanger er det stort set umuligt at finde plads til at komme ind i 
køen igen, hvilket skaber stor frustration hos begge parter, både de der har forsøgt at komme hurtigt 
frem ved at foretage en ulovlig overhaling og de der har overholdt hastighedsbegrænsningen på 90 
km. i timen og deres plads i køen. 
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